

เมื่อวันที่ 21 สิงหาคม 2569 อาจารย์ ดร.ธงชัย ทองมา รองคณบดีฝ่ายบริหารและประกันคุณภาพ พร้อมด้วย ผู้ช่วยศาสตราจารย์ ดร.ขวัญใจ สุขก้อน รองคณบดีฝ่ายกิจการนักศึกษา พร้อมด้วยคณะผู้บริหาร คณาจารย์ ได้ให้การต้อนรับนักศึกษาจากมหาวิทยาลัยชิบะ ประเทศญี่ปุ่น ในการเดินทางมาแลกเปลี่ยน ในด้านวัฒนธรรม รวมถึงร่วมทำกิจกรรมกับอาจารย์และนักศึกษาของคณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม ในโครงการอบรมเชิงปฏิบัติการแลกเปลี่ยนนักศึกษาและอาจารย์ตามความร่วมมือกับทางวิชาการเครือข่ายต่างประเทศ 2026 Asian Student Workshops (ASW2026) ซึ่งเป็นโครงการความร่วมมือทางวิชาการ ระหว่างมหาวิทยาลัยราชภัฏสวนสุนันทา กับ มหาวิทยาลัยชิบะ ประเทศญี่ปุ่น ในการแลกเปลี่ยนนักศึกษา ปีการศึกษา 2569 โดยมีนักศึกษาจากมหาวิทยาลัยชิบะเข้าร่วมจำนวน 8 คน ตั้งแต่วันที่ 20 สิงหาคม จนถึงวันที่ 10 กันยายน 2569

On August 21, 2026, Dr. Thongchai Thongmar, Vice Dean for Administration and Quality Assurance, together with Assistant Professor Dr. Khwanchai Sukkon, Vice Dean for Student Affairs, as well as faculty administrators and lecturers, welcomed students from Chiba University, Japan, who visited the Faculty of Engineering and Industrial Technology as part of an international student exchange and cultural exchange program.

During their visit, the students participated in cultural exchange activities and joined various activities with faculty members and students of the Faculty of Engineering and Industrial Technology under the 2026 Asian Student Workshops (ASW2026), a student and faculty exchange workshop organized through the university's international academic cooperation network.

The program is part of the academic collaboration between Suan Sunandha Rajabhat University and Chiba University, Japan, aimed at promoting student exchange during the 2026 academic year. A total of eight students from Chiba University are participating in the program, which runs from August 20 to September 10, 2026.

工程与工业技术学院热情接待日本千叶大学学生，开展国际学生交流活动

2026年8月21日，宣素南塔皇家大学工程与工业技术学院行政与质量保障副院长Dr. Thongchai Thongmar 博士，以及学生事务副院长Asst. Prof. Dr.Khwanchai Sukkon博士（助理教授），与学院管理团队及教师代表共同热情接待来自日本千叶大学的学生。

此次交流活动旨在促进两校学生之间的文化交流与学习经验分享，并组织日本千叶大学学生与工程与工业技术学院教师及学生共同参与各项交流活动。

本次活动属于 2026 Asian Student Workshops（ASW2026）——根据国际学术网络合作开展的学生与教师交流实践培训项目，也是宣素南塔皇家大学与日本千叶大学之间开展的学术合作项目之一，旨在促进2026学年度两校学生交流与国际学习合作。

此次共有8名日本千叶大学学生参加交流活动，交流时间自2026年8月20日至9月10日。通过此次活动，学生将有机会深入了解泰国文化与教育环境，并与学院师生进行面对面的学习交流，进一步拓展国际视野，增进两校之间的学术、文化与学生交流合作。